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Protokół nr 1/2021r. 

 
Z posiedzenia Rady Pracowników IP-Kwidzyn 

 
W poniedziałek 12 lipca odbyło się pierwsze spotkanie rady Pracowników. 

Dokonano wyborów Przewodniczącego ,V-ce Przewodniczącego i sekretarza 

rady. 

 

Przewodniczącym Rady został Marek Ziarkowski 

V-ce Przewodniczącym Rady został Marek Kordowski 

Sekretarzem Rady został Zbigniew Lisewski 

 

 W trakcie spotkania omówiliśmy projekt porozumienia dotyczący 

informowania Pracowników i przeprowadzania z nimi konsultacji. Projekt został 

opracowany przez Dyrekcję i mamy nad nim pracować w czwartek 15 lipca. 

Wstępnie uznaliśmy, że projekt tej treści nie jest do przyjęcia przez RP. 

Propozycja daje uprawnienia dla pracodawcy, natomiast niewiele jest mowy o 

uprawnieniach RP. 

      

 

 

 

 

 
 


